



CCC KWEI WAH SHAN COLLEGE

中華基督教會 桂華山中學

Address: 62 Cloud View Road, North Point, Hong Kong Contact No.: 2571 1285 Fax No.: 2807 0085

E-mail: mail@ccckws.edu.hk Website: www.ccckws.edu.hk

**Secondary 1 Discretionary Places in SSPA System Admission and Application**  
**中一自行分配學位 入學申請須知**

Our school offers **30** S1 discretionary places in the school year of 2024/2025. Application details are as follows:  
本校於 2024/2025 年度共有可供申請之中一自行分配學位共 **30** 個，有關申請詳情如下：

**Application Period:** 2 January 2024 (Tuesday) to 16 January 2024 (Tuesday)  
**申請日期:** 2024 年 1 月 2 日 (星期二) 至 2024 年 1 月 16 日 (星期二)

**Application Form Request:** (1) Collect from the School General Office (\*)  
(2) Post a self-addressed stamped envelope to the school  
(3) Download from the school website

**索取申請表格辦法:** (1) 到本校校務處索取【\*】  
(2) 附回郵信封函寄本校索取  
(3) 於本校網頁下載

**Application Form Submission:** (1) Submit to the School General Office (\*)  
(2) Submit via the SSPA e-Platform

**遞交申請表格辦法:** (1) 交回本校校務處【\*】  
(2) 透過「中一派位電子平台」遞交

**Admission Criteria and Weighting:**

(1) Interview	30%	(3) Extra-curricular Activities	20%
(2) Academic Achievement	30%	(4) Conduct & Attitude	20%

**收生準則及比重:**

(1) 面試表現	30%	(3) 課外活動	20%
(2) 學業成績	30%	(4) 操行及態度	20%

**Important Dates:**  
**重要日程:**

From December, 2023 onwards 2023 年 12 月開始	Request Application Form 索取申請表格
2 January 2024 to 16 January 2024 2024 年 1 月 2 日至 2024 年 1 月 16 日	Submit Application Form 遞交申請表格
3 February 2024 2024 年 2 月 3 日	Attend Individual Interview (All applicants will be interviewed) 參加個別面試 (本校會安排所有申請人參加面試)
27 March 2024 2024 年 3 月 27 日	Notify parents of successful applicants by letter and phone (Not applicable to reserve and unsuccessful applicants) 透過書面及電話通知正取學生家長 (不包括備取及落選學生)

More information about our school can be obtained at our school website [www.ccckws.edu.hk](http://www.ccckws.edu.hk), from 'Secondary School Profiles' produced by the Committee on Home-school Co-operation, or from our Vice-Principal, Ms. Lo Man-Yee.

如欲瞭解更多本校資料，請瀏覽本校網址 [www.ccckws.edu.hk](http://www.ccckws.edu.hk) 或參考由家庭與學校合作事宜委員會製作之《中學概覽》，或與本校勞敏儀副校長聯絡。

